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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:1220 Säkerställande av fungerande snöröjning

Ingen kan väl ha missat att det har kommit mycket snö denna vinter, både 
mycket snö vid ett och samma tillfälle och mycket snö totalt under vintern.

Snöandet har medfört att många entreprenörer och deras personal har fått 
mycket arbete med att ploga och skotta snö för att hålla vägar och järnvägar 
öppna för trafik. Ibland har det blivit långa arbetspass, och vissa perioder har 
det också blivit en hel del övertid för att få bort snön från järnvägar, växlar 
och perronger så att tågen i vart fall kan gå något så när efter tidtabell. 
Förseningarna och antalet inställda tågavgångar har ändå blivit talrika denna 
vinter.

Det är viktigt för hela Sverige att god vinterväghållning och halkbekämpning 
sker. 

Jag är övertygad om att statsrådet Tomas Eneroth delar min oro.

Med anledning av ovanstående önskar jag fråga statsrådet Tomas Eneroth: 

 

Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta för att säkerställa en väl 
fungerande vinterväghållning även kommande vinter? 

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-04-24
Besvaras senast
2018-05-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


